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ČESKO/UKRAJINA: Případ ukrajinské kontaminované pšenice logicky rozhýbává českou
společnost. Tentokrát se ozývají i jinak s vládou kolaborující média. Možná redaktorům
dochází, že i oni a příslušníci jejich rodin jsou závislí na tom, co se u nás prodává v
obchodech a je Čechům určeno ke konzumaci. Přitom nejde jen o závadné obilniny, ale
problematické může být i maso a dost možná zelenina pocházející z ukrajinských chovů a
výkrmen.

  Jestliže naši regionální sousedé ukrajinskou komoditu v podobě pšenice odmítnuli, naše vláda ústy
ministra Metnara míní v dovozu kontaminované pšenice pokračovat. Žlutomodré uvažování
Pětikoalice tak vystoupalo na další level, tentokráte už je jasné, že ji zdraví a život občanů České
republiky vůbec nezajímá. Ukazuje se to už při mlčení kolem bruselského schvalování možnosti
vrhnout na potravinový trh hmyz v různých úpravách. Nyní je tu tedy obilí v podstatě vhodné jen
k pálení v kotlích. K nám však na rozdíl od Polska, Maďarska a Slovenska bude dováženo za účelem
zpracování v potravinářském průmyslu. Takže by se vzápětí objevilo v mouce či pečivu a dalších
potravinách, k nimž pšenici potřebujete. Ani ke krmení hospodářských zvířat však tento produkt
z ukrajinských polí není vhodný, protože následně by došlo k znehodnocení masných výrobků.
Z čehož zároveň vyplývá, že dovážet maso z Ukrajiny je stejně nebezpečné, jako u samotné pšenice.

Bruselu je úplně jedno, co do nás naše vláda pustí. Naopak, bude rád, když v rámci EU někdo toto
nyní už odpadní obilí odebere, zároveň lze těžko očekávat, že by to bylo Německo, Francie či další
,,vyspělé“ eurounijní státy. Fiala tak z nás opět udělal spodinu EU, kterou krmit lze čímkoliv. Už
nestačí, že z našich peněz a poskytnutých úvěrů dotujeme Zelenského a utečence před rukováním na
vojnu a další vychytralé Ukrajince, aniž bychom se byli schopni postarat o vlastní seniory,
samoživitelky a sociálně slabé spoluobčany, nyní má být celý národ vystaven riziku otravy. Bohužel,
to si všichni ti vyvěšovatelé žlutomodrých vlajek neuvědomují, ideologie jim je bližší než vlastní
zdraví.

Je otázkou, čeho všeho je Pětikoalice schopná. Asi jsme svědky postupné likvidace naší krásné země.
Zadlužování je astronomické, úcta k vlastním občanům nulová, sebevědomí vlády neotřesitelné a
zahraniční respekt k nám je nulový. Dopracovali jsme se k tomu, že za pár let nebudeme na úrovni
Německa, ale spíše se potápíme k úrovni Afriky. Ukrajina nás díky Fialovi táhne ke dnu. Tupci stojící
kolem Novotného v neděli u Muzea nejsou schopni pochopit vůbec nic. Jejich krátkozrakost
vycházející z nenávisti vůči Rusku a Číně podporované médii a liberály. Žijeme v blbé době.
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